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کــوتــــاه

آرمان ملی: رئیس جمهور طرح 
اصلاح الگوی کشت و نیز کشاورزی 
قراردادی را دو طرح مهم دولت 
ارتقای جایگاه کشاورزی  برای 
در اقتصاد کشور و نیز حمایت از 
اقتصاد روستاها با به صرفه شدن 
کشاورزی عنوان کرد که اجرای 
آنها آغاز شده است. آیت ا... سید 
ابراهیم رئیسی در دیدار اعضای 
آب،  »کشاورزی،  کمیسیون 
محیط زیست«  و  طبیعی  منابع 
مجلس شورای اسلامی، با اشاره 
کشاورزی  جایگاه  و  اهمیت  به 
در توسعه و پیشرفت کشور و نیز 
تامین استقلال و امنیت غذایی، 
امکانات موجود در کشور از جمله 
اراضی حاصلخیز گسترده و حتی 
آب مورد نیاز بخش کشاورزی را 
مناسب ارزیابی کرد و گفت: با وجود 
کاهش نزولات آسمانی، با مدیریت 
صحیح منابع موجود می توان به 
کشاورزی  بخش  بیشتر  توسعه 
دست یافت. رئیس جمهور اصلاح 
الگوی کشت را از جمله برنامه های 
دولت برای بهره برداری بهتر از منابع 
موجود دانست و بر همکاری دولت 
و مجلس برای اجرای کامل این 
طرح تاکید کرد. رئیس جمهور 

توجه به اقتصاد روستا و به صرفه 
شدن آن را برای توسعه روستایی و 
افزایش تولید محصولات کشاورزی 
و کالاهای اساسی ضروری دانست 
و افزود: دولت مردمی برای تحقق 
این مهم، اجرای طرح کشاورزی 
قراردادی را آغاز کرده است که 
می تواند با ارتقای شاخص های 
پیش بینی پذیری و اطمینان بخشی 
برای کشاورزان، به رونق اقتصاد 
بر  رئیسی  بینجامد.  کشاورزی 
اهمیت سرمایه گذاری و نظارت 
تولید،  از  مختلف  بخش های  بر 
تامین تا توزیع و مصرف محصولات 
کشاورزی تاکید کرد و اظهار داشت: 
پرداخت خسارت به کشاورزان در 

برابر خسارت های ناشی از بلایای 
طبیعی، ارتقای عملکرد بیمه های 
محصولات کشاورزی، لایروبی و 
ارتقای بهره وری قنوات، احداث 
سدها و آب بندها و ارائه تسهیلات 
به کشاورزان برای تامین تجهیزات، 
از اقدامات حمایتی مهمی است 
که دولت مردمی به اجرای آنها 
توجه ویژه دارد. وی با بیان اینکه 
۱۲ هزار  بنا به آمارها بیش از 
عضو هیات علمی در دانشگاه ها و 
مراکز علمی و پژوهشی کشاورزی 
برای  بزرگی  داریم که سرمایه 
کشور و کشاورزی کشور هستند، 
خاطرنشان کرد: ارتقای بهره وری در 
کشور حلقه مفقوده بوده، لذا دولت 

مردمی با جدیت به دنبال برقراری 
علم پایه  موثر  پیوند و همکاری 
میان بخش های مختلف تولیدی 
دانشگاهی  مرتبط  با بخش های 
است. رئیس جمهور با اشاره به 
اینکه دولت در تدوین بودجه سال 
۱۴۰۲ و نیز برنامه ۵ ساله هفتم، 
به ارتقای جایگاه کشاورزی به 
عنوان یک اولویت نگاه می کند، 
به نمایندگان مجلس نیز توصیه 
کرد که همین نگاه را در بررسی و 
 تصویب این دو لایحه دنبال کنند.

 رئیسی افزایش صادرات محصولات 
کشاورزی با تسهیل شرایط و نیز 
کمک به بازاریابی، تلاش برای 
تامین  زمینه  در  مشکلات  رفع 
برای  ویژه  به  دامی  نهاده های 
دامداران کوچک و عشایر، امهال و 
ایجاد شرایط پذیرش درخواست 
استمهال تسهیلات کشاورزی برای 
کشاورزان آسیب دیده از بلایای 
طبیعی، کمک به رفع مشکلات و 
رونق یافتن شیلات و آبزی پروری 
و احیای بخش حمایت از کشت 
پنبه و دانه های روغنی را از دیگر 
برنامه های دولت برای ایجاد رونق و 
ارتقای جایگاه کشاورزی در اقتصاد 

کشور عنوان کرد.

دیدگـــــاه
فراموشی اروپا وکمربند امنیتی تهران

 اروپا همواره یک اتحادیه پیرو آمریکا بوده و هیچ رفتار 
مستقلی از منظر بین المللی از خود نشان نداده است. در شرایط 
فعلی آمریکا بیش از گذشته به اروپا تسلط دارد و سیاست های 
خود را به اروپایی ها دیکته می کند. در نتیجه هر حرکتی در 
عرصه بین المللی به وقوع می  پیوندد اروپا مجبور به پیروی از 
آن حرکت و آمریکاست. در ارتباط با ایران نیز اروپا هیچگاه 
سیاست مستقلی نداشته است. درحال حاضر آمریکا فشار 
سنگین روانی و نرم افزاری بر تهران وارد می کند تا بتواند از 
ایران امتیارات بزرگ تری اخذ نماید. در نتیجه اروپا هم مجبور 
به تبعیت از آمریکاست و احتمال این وجود دارد که حتی سطح 
روابط خود را با تهران کاهش داده و سفرای اروپایی را از ایران 
فراخوانده و وارد عرصه جنگ روانی با تهران شوند. اگر رویه 
اینگونه شود سرآغازی است در جهت چالش بزرگ تر با اروپا. 
البته ایران در ارتباط با این سیاست، برگه هایی برای رو کردن 
دارد و در زمان خود از آن استفاده خواهد کرد.  امنیت اروپا از 
امنیت منطقه ای که ایران در آن قرار دارد و در آن اعمال نظر 
می کند، عبور می کند. در این معنا که اگر منطقه آرام نباشد، 
همان طور که در گذشته منطقه توسط تروریست های تکفیری 
ناآرام شد، اروپا هم ناآرام شد. الان هم اگر منطقه ناآرام باشد و 
اروپا در ارتباط با ایران نا آرامی کند حتما موج های سنگین این 
ناامنی به اروپا خواهد رسید و اروپا بیش از گذشته در معرض 
خطرات احتمالی قرار می گیرد. اروپای فعلی اروپای فرتوت و 
شکست خورده ای است که در سیاست اقتصادی خود وا مانده 
است. بزرگ ترین بیکاری در حال حاضر در اروپا قابل روئیت 
است. این شرایط اقتصادی و تورم بی سابقه در شرایطی است 
که اروپا با بحران ناشی از کرونا ضربه سنگینی خورده است. 
درحال حاضر نیز بحران اوکراین بر وضعیت و شرایط اروپا و به 
خصوص آلمان اثرگذاشته است. اروپای امروز اروپایی نیست 
که خودی نشان دهد و عدم همراهی با آمریکا داشته باشد 
زیرا به شدت در برابر بحران های حال حاضر و جاری آسیب 
پذیر خواهد شد. پیشنهاد نگارنده به عنوان یک دیپلمات 
ارشد که ۴۰ سال است در این عرصه قلم زده این است که در 
حال حاضر خود را در ارتباط با تهران به آمریکا نزدیک نکند. 
زیرا اگر قرار باشد بیش از این به تهران فشار آورد، ایران از آن 
میزان از قدرت برخوردار است که در عرصه منطقه ای به اروپا 

فشار آورد. 

 احمد دستمالچیان 
سفیر سابق ایران در لبنان

صدور 1000کیفرخواست 
 برای عوامل 

درگیری های تهران

رئیس کل دادگستری استان 
تهران با بیان اینکه تاکنون هزار 
کیفرخواست برای آشوبگران صادر 
شده است، گفت: دادگاه این عناصر 
اصلی اغتشاشات در تمام روزهای 
علنی  صورت  به  جاری  هفته 
برگزار می شود. القاصی رئیس 
کل دادگستری استان تهران در 
جلسه شورای عالی قضائی با بیان 
اینکه تاکنون قریب به هزار فقره 
کیفرخواست در محاکم قضائی 
استان تهران در رابطه با آشوبگران 
و اغتشاشگران صادر شده است، 
گفت: پرونده تعدادی از افرادی 
که در جریان های اخیر دست به 
اقدامات خرابکارانه زده و دارای 
اتهامات سنگینی از جمله ضرب و 
جرح یا به شهادت رساندن ماموران 
حافظ امنیت، به آتش کشیدن 
اموال عمومی و تعرض به نوامیس 
مردم بودند، در دادگاه انقلاب 
تعیین وقت شده است و دادگاه این 
عناصر اصلی اغتشاشات در تمام 
روزهای هفته جاری به صورت 

علنی برگزار می شود. 

رئیس جمهور:

 ارتقای جایگاه کشاورزی در لایحه بودجه
 و برنامه ۵ ساله هفتم لحاظ خواهد شد

دستور پیگیری تجمعات اخیر 
مهاباد و پیرانشهر

رئیس پلیس آگاهی انتظامی آذربایجان 
غربی ضمن ابراز همدردی با خانواده متوفیان 
در تجمعات اخیر در شهرستان های مهاباد 
و پیرانشهر گفت: مواردی از اصابت تیر به 
ماموران امنیتی و مردم از بین جمعیت 
وقوع  به  استان  تجمعات  در  معترضان 
پیوسته است به همین منظور دستور ویژه 
برای پیگیری این موضوع صادر شده است. 
سرهنگ صادق شکری اظهار داشت: متأسفانه 
مواردی از اصابت تیر به ماموران امنیتی و 
مردم از بین جمعیت معترضان در تجمعات 
اخیر به وقوع پیوسته و گروه های ضد انقلاب 
و اشخاص مغرض از این فرصت به انحای 
مختلف استفاده و اقدام به قتل شهروندان 
می کنند که به همین منظور پلیس با دستور 
ویژه برای پیگیری این موضوع اقدام می کند. 
وی در ادامه با اشاره به اینکه در کنترل 
تجمعات غیرقانونی از هیچ گونه سلاح جنگی 
استفاده نمی شود تاکید کرد: پلیس به جد در 
حال پیگیری و شناسایی قاتل و یا قاتلان و 
عوامل تیراندازی متوفیان در تجمعات اخیر 
هست و ابعاد حادثه تلخ درگذشت متوفیان 
درحال بررسی است و باید از اظهارنظرهای 

خلاف واقع پرهیز شود. 
 
جزئیات حمله به سفارت ایران 

در دانمارک 
سفیر ایران در دانمارک گفت: هنوز پلیس 
گزارش نهایی حمله و جزئیات مربوط به 
فرد حمله کننده اخیر به سفارت را به ما 
نداده است اما او فارسی صحبت می کرد. 
افسانه نادی پور درباره حمله فردی به وی 
در ۱۵مهرماه در محل سفارت کشورمان 
در کپنهاک گفت: حادثه ای که برای من 
و سفارت در ۱۵ مهر ماه اتفاق افتاد بسیار 
ناگوار و تاسف بار بود. وقتی یک مهاجم تلاش 
کرد به من حمله کند، همکارم که برای 
دفع آن حمله در صحنه حاضر شد، جلوی 
چشم من مورد ضرب و شتم قرار گرفت. وی 
اظهار کرد که هنوز پلیس گزارش نهایی این 
حادثه و جزئیات مربوط به فرد حمله کننده 
را به ما نداده است اما او فارسی صحبت 
می کرد و احتمالا ایرانی است. نادی پور که 
با خبرگزاری صدا و سیما گفت وگو کرده 
است، گفت: باور نمی کردم که فردی با چاقو 
به سفیر یک کشور حمله کند، همکارم 
آسیب ببیند و بعد فرد مهاجم شروع کند 
و  بزند  صدمه  سفارت  اتومبیل های  به 

شیشه های آنها را بشکند. 
 

واکنش مرندی به اظهارات 
جوزپ بورل

تیم  مشاور  مرندی،  محمد  سید 
وین  مذاکرات  در  ایران  مذاکره کننده 
با بازنشر بخشی از گفت وگویش با شبکه 
راشا تودی، در صفحه توییترش نوشت: 
سخنان نژادپرستانه جوزپ بورل درباره 
اینکه اتحادیه اروپا یک باغ است و اکثر 
نقاط دیگر جهان جنگلند، نشان می دهد 
که نخبگان لیبرال های غربی هیچ فرقی 
با نومحافظه کاران خام یا نخبگان جناح 
راست مانند جان بولتون ندارند. آن ها فقط 
دیدگاه های برتری گرایانه  خود را با احتیاط 
بیشتری بیان می کنند. انتقاد مرندی در پی 
این مطرح می شود که جوزپ بورل، مسئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا، مدتی قبل، 
طی سخنرانی خود در بلژیک گفت: اروپا یک 
باغ است اما اکثر سایر جهان یک جنگل. و 

جنگل می تواند به باغ حمله کند. 
 

توقیف نفتکش خارجیِ حامل 
سوخت در خلیج فارس

فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی گفت: نفتکش 
خارجی متخلف حامل سوخت قاچاق زیر 
رصد اطلاعاتی هوشمندانه قرار داشت و بعد 
از تحویل کامل سوخت قاچاق از شناورها، 
توسط دلاوران از جان گذشته این منطقه 
توقیف شد. سردار دریادار دوم پاسدار عباس 
غلامشاهی در این خصوص اظهار داشت: 
افزون بر ۱۱ میلیون لیتر سوخت قاچاق از نوع 
گازوئیل در خلیج فارس توسط رزمندگان 
منطقه یکم نیروی دریایی سپاه کشف و 
توقیف شد. وی ادامه داد: کشف و توقیف 
شناور حامل قاچاق سوخت در موقعیت آبراه 
تنگه هرمز از یک نفتکش متعلق به یک کشور 
خارجی و با هماهنگی مقام قضائی انجام 
شد که در این رابطه ۲۱ نفر خدمه نفتکش 
متخلف دستگیر و به مقام قضائی ارجاع شدند. 
سردار غلامشاهی اضافه کرد: این نفتکش، سر 
شبکه یک باند قاچاق سازمان یافته است که 
سوخت را از شناورهای سبک دریافت می کرد 
و حجم سوخت قاچاق در این نفتکش معادل 
حدود ۱۱۰ شناور سبک و پنج هزار و ۵۰۰ 
وانت نیسان تخمین زده می شود. فرمانده 
منطقه یکم نیروی دریایی سپاه تصریح کرد: 
با توجه به تأکید سردار تنگسیری فرمانده 
نیروی دریایی سپاه مبنی بر برخورد جدی 
و قاطع نیروی دریایی سپاه با قاچاق سازمان 
یافته و مخرب اقتصاد کشور، همه ما برای 

اجرای کامل این ماموریت آماده ایم. 

صداقت و شفافیت لازمه گفت وگو
یــادداشـــت

اولین شرط گفت وگو صداقت و شفافیت است. یعنی 
همیشه وقتی شکاف بین دولت ها و ملت ها رخ می دهد این 
شکاف به جهت بی اعتمادی  است. در طول تاریخ نیز همیشه  
دولت ها زمانی که فاصله و شکافشان با ملت ها زیاده شده بعضا 
دچار مسائل و مشکلاتی شده اند. لذا مسئولان کشور اگر که 
نظرشان بر این است که گفت وگوی صادقانه ای با نسل جوان 
و نسل جدید و سوم و چهارم انقلاب، اصناف و عموم مردم 
اتفاق بیفتد صرف گفت وگو مشکلی را حل نمی کند. بلکه 
کسانی که می خواهند گفت وگو کنند باید بیشتر شنونده 
باشند نه گوینده گفت وگو امری متقابل است؛ واژه گفت وگو 
که یکی بگوید و دیگری بشنود. لذا وقتی در مقابل مردم قرار 
می گیرید باید بیش از آنکه حرف بزنید به درد و رنج مردم 
گوش دهید. اینکه نوجوان دانش آموز یا جوان دانشجو به 
کف خیابان می آید حتما یک خواسته و نقطه نظراتی دارد.  
چرا برخی مسئولان امروز با حرف های کهنه و قدیمی 
با دانش آموزان برخورد می کنند؟ اگر که مسئولان واقعا 
بخواهند گفت وگویی با مردم داشته باشند باید اجازه دهند 
که مردم بیشتر حرف بزنند. طبق قانون اساسی مردم باید 
بتوانند همان طور که قانون صراحت دارد اجتماعات قانونی و 
مسالمت آمیز برگزار کنند و پیام خود را به مسئولان بدهند. 
چرا قریب به چهل و چهار سال از انقلاب گذشته اما وزارت 
کشور تا کنون حتی یک مورد هم مجوز اجتماعات مسالمت 
آمیز بدون حمل سلاح که در قانون اساسی صراحت دارد را 
اجازه نداده است. این ضعف بزرگی است که اصل قانونی در 
قانون اساسی که حق مردم است نادیده گرفته شده است. از 
طرفی زمانی که مسئولان شنونده درد و رنج مردم هستند 
باید مردم در زندگی روزانه خود اثرات گفت وگو را ببینند. 
یعنی اگر امروز مردم ما با مسئولان در یک میز گفت وگو 
پیام خود را بدهند اما در فرد ای آن روز در زندگی، معیشت، 
مشکلات بهداشت و درمان، آموزش و پرورش، حقوق زنان 
و جوانان، حقوق شهروندی و اساسی از جمله مطبوعات و 
رسانه ها و احزاب هیچ اتفاقی نیفتاده و تحولی ایجاد نشده 
باشد و مردم همچنان تحت فشار های اقتصادی باشند دیگر 

حرف مسئولان را باور نمی کنند. 

 فرصت یک هفته ای خزعلی درباره پسرش
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری به منتقدانش 
یک هفته فرصت داد مواضع و صحبت هایشان در مورد 
پسرش را اصلاح کنند. انسیه خزعلی در پاسخ به سوالی درباره 
شایعه مهاجرت پسرش به خارج از کشور گفت: طرح مساله 
مهاجرت پسرم و اینکه وی شرکت وی پی ان دارد و فیلتر شکن 
می فروشد دروغ محض است. از برخی کسانی که نسبت دروغ 
داده اند شکایت کرده ام. او گفت: از همینجا اعلام می کنم 
که یک هفته به آنهایی که این دروغ را منتشر کردند مهلت 
می دهم که مطلب کذب خود را اصلاح کنند. بعد از یک هفته 
این حق را در پیگیری شکایت یا طرح آن نسبت به سایر افراد 

و رسانه ها محفوظ می دارم. 

ویــــــژه
 

 مهدی آیتی
فعال سیاسی اصلاح طلب

اعتدال، افراط گرایان را 
عصبانی می کند

محمدجواد ظریف، وزیر خارجه 
سابق نوشت: اعتدال، افراط گرایان 
را عصبانی می کند: زمانی که برجام 
در سال ۲۰۱۵ متولد شد، این 
خشم را شکست دادیم.  در حالی که 
حملات تهمت آمیز افراط گرایان 
داخلی همچنان ادامه دارد؛ اکنون 
من و خانواده ام نیز کانون دروغ های 
بدخواهانه خارج از کشور شده ایم. 
من نزدیک به ۴ دهه را صرف پایان 
دادن به جنگ، ترویج گفت وگو و 
مهار بحران کردم. اکنون به عنوان 
یک شهروند عادی اجازه نخواهم 
داد که دروغ، ارعاب و تحریم های 
بدخواهانه مسیر من را منحرف کند. 
گفت وگو بر اساس احترام متقابل و 
آمادگی برای گوش دادن به جای 
موعظه و متهم کردن، تنها راه برون 

رفت از مخمصه فعلی ما هست.   

آرمان ملی: رئیس قوه قضائیه اظهار 
داشت: یکی از عبرت های حادثه تروریستی 
شاهچراغ)ع( را برملا شدن دروغی به نام 
اطلاع رسانی آزاد و مستقلِ مدعیان غربی 
دانست و گفت: رسانه های وابسته به غرب 
حتی حاضر نشدند جنایت رخ داده در حرم 
شاهچراغ را پوشش دهند؛ حال آنکه همین 
رسانه ها در مواردی که منافع نظام سلطه 
اقتضا می کند از کاه کوه می سازند اما در 
قبال یک جنایت تروریستی مشابه حادثه 
دلخراش شیراز، دستگاه های دروغ پرداز 
وابسته به نظام سلطه، قلب واقعیت می کنند 
و برخلاف ادعاهای مزورانه شان حتی اجازه 
نمی دهند مردم دنیا سفّاکی تروریست های 
دست پرورده آمریکا و اذنابش را مشاهده کنند.  
»استانداردهای دوگانه و تبعیض روا داشته 
شده از ناحیه مدعیان دروغین حقوق بشر در 
قبال تضییع حقوق انسان ها و جنایت علیه 
مردم در نقاط مختلف«؛ این دیگر عبرت حادثه 
تروریستی شاهچراغ)ع( بود که حجت الاسلام 
والمسلمین محسنی بدان اشاره کرد و در 
همین راستا گفت: در مواردی که منطبق 
با منافع نظام سلطه نباشد، هر مقدار هم که 
به یک فرد یا کشور ظلم شود، سلطه گران 
خم به ابَرو نمی آورند؛ در همین جنایت رخ 
داده در حرم شاهچراغ)ع( شاهد بودیم که 
هم هتک حرمت یک مکان مقدس صورت 
گرفت و هم مردم و کودکان مظلوم و بی دفاعی 
به خاک و خون کشیده شدند اما مدعیان 
حقوق بشر نه تنها محکوم نکردند بلکه به 

نوعی از طریق بوق های تبلیغاتی شان درصدد 
قلب واقعیت این حادثه جگرسوز برآمدند. 
رئیس دستگاه قضا افزود: نکته ای که برای همه 
دوستداران انسانیت و کرامت و حقوق انسانی 
عبرت آموز است این است که کسانی که در 
پشت قضایای اغتشاشات در ایران هستند 
و به دروغ، ادعای حمایت از مردم ایران را 
دارند همان هایی هستند که تروریست ها و 
آدمکش ها را تجهیز و تسلیح می کنند و به 
آنها آموزش و ماموریت می دهند تا به سمت 
مردم ایران گلوله شلیک کنند و به مقدسات 
این مردم اهانت روا دارند. رئیس دستگاه 
قضا در ادامه به بصیرت و همدلی و حمیّت و 
غیرت اسلامی مردم ایران و شکوهی که آنها 
با راهپیمایی های خود در واکنش به حادثه 
تروریستی شاهچراغ)ع( در نقاط مختلف 
کشور آفریدند، اشاره کرد و گفت: الحمدلله 
دشمنان ما در زمره حُمقا و جاهلان هستند اما 
به هر ترتیب وقتی جوشش و یک دلی و اظهار 
نفرت و انزجار مردم ما را از مسببین و عاملین 
حادثه تروریستی شاهچراغ دیدند باید پی 
ببرند که هر مقدار تلاش برای اغتشاش آفرینی 
و آشوب افکنی کنند، تنفر و بیزاری مردم ما از 
شیطان بزرگ آمریکا و اذناب او بالاخص روباه 
پیر انگلیس خبیث بیشتر می شود. رئیس قوه 
قضائیه با اشاره به انتظار و توقع بحق مردم از 
دستگاه های انتظامی، امنیتی و قضائی برای 
پایان دادن به اغتشاشات و دستگیری و برخورد 
با عاملین و مسببین قضایای اخیر به ویژه 
حادثه تروریستی شاهچراغ)ع(، اظهار کرد: 

انتظار و توقع بحق مردم آن است که عوامل 
و مسببین قضایای اخیر شناسایی و دستگیر 
شوند و به مجازات مستحق شان برسند؛ نظام 
و دستگاه های مسئول نیز در طول این مدت 
نهایت خویشتنداری را به خرج دادند تا صفوف 
کاملًا از هم جدا و متمایز شود؛ یک سری از 
افراد به هر دلیلی ناراضی هستند و حتی 
ممکن است معترض نیز باشند؛ اما این افراد 
به هیچ وجه نمی خواهند با نظام مقابله کنند و 
امنیت مردم را به خطر بیندازند؛ لذا آنها باید 
صف خود را جدا کنند؛ نظام نیز فرصت کامل 
به آنها داده تا صف خود را جدا کنند. حتی 
در میان اغتشاشگران هم باید روشن شود 
که کدامیک قصد مقابله با نظام و براندازی 
را داشتند؛ همکاران ما در دستگاه قضائی 
تمام تلاش خود را انجام دادند که این صفوف 
را جدا کنند و این امر محقق شد.   وی ادامه 
داد: قطعاً آن کسانی که قصد مقابله با نظام و 
براندازی را دارند و وابسته به بیگانه هستند، 
منطبق با موازین قانونی به مجازات شان 
خواهند رسید؛ از همین تریبون باید از مراجع 
قضائی برخی استان ها به ویژه تهران که 
پرونده های عناصر اغتشاشات را جدا کرده 
و دادگاه ها رسیدگی به آنها را آغاز کرده اند، 
تشکر و قدردانی کنم. بدون تردید قضات ما 
بر اساس موازین قانونی و با دقت و سرعت 
به پرونده های اغتشاشات اخیر رسیدگی 
خواهند کرد و احکام جنایتکاران طبق قانون 
و آنچه استحقاق آن را دارند صادر خواهد شد 

و در صورت قطعیت، اجرایی می گردد. 

رئیس قوه قضائیه: 

انتظار مردم این است که عوامل قضایای اخیر دستگیر و مجازات شوند

آرمان ملی: سخنگوی وزارت امور خارجه 
در مورد اظهارات مجدد مقامات آمریکایی مبنی 
بر این که مذاکرات برجام و توافق با ایران مدنظر 
آمریکا در حال حاضر نیست و بیشتر توجه این 
کشور معطوف به مسائل داخلی و اعتراضات در 
ایران است، اظهار کرد: مواضع سیاسی که مقامات 
آمریکایی در ارتباط با برجام اتخاذ می کنند یک 
چیز است و پیام هایی که رد و بدل می کنند یک 
چیز دیگری است. ناصر کنعانی گفت:  کنشگری 
فعال در ارتباط با برجام وجود دارد و ما شاهد رکود 
سیاسی در نقل و انتقال پیام ها در این ارتباط 
نیستیم ولی این که این روند به نتیجه برسد یا نه 
به اراده سیاسی آمریکا برمی گردد. وی افزود: ما 
منتظر توافق برای تامین منافع خود نمی مانیم و 
ایران سیاست خارجی خود را به برجام گره نزده 
و نخواهد زد. این دیپلمات ارشد ایرانی در مورد 
آخرین اخبار در ارتباط با تبادل زندانیان بین 
ایران و آمریکا با توجه به اظهارات وی در هفته 
گذشته بیان کرد: همان طور که پیش از این 
توضیح دادم توافقاتی برای تبادل زندانیان بین دو 
کشور )ایران و آمریکا( شده است ولی اجرای آن 
عملی نشده است. وی در این ارتباط اظهار کرد: ما 
حسن نیت خود در این زمینه در مذاکرات مربوط 
به این موضوع نشان دادیم و در راستای اجرای 
تعهدات مان با رویکرد انسانی یک گام برداشتیم 
ولی تاکنون طرف آمریکایی اقدام مثبتی را انجام 
نداده است و امیدواریم در عمل شاهد انجام 

اقدام از سوی آمریکا در اجرای تعهداتش در 
راستای انجام این توافق باشیم. سخنگوی دستگاه 
دیپلماسی درباره اظهارات اخیر رابرت مالی 
نماینده ویژه آمریکا در امور ایران اذعان کرد: 
اظهارات رابرت مالی اظهارات فرافکنانه است در 
قضیه بحران اوکراین، ایران برخلاف آمریکا یک 
طرف جنگ نیست. کنعانی ادامه داد: همان طور 
که پیش از این گفتیم مذاکرات برجامی ارتباطی 
با موضوعات دیگر ندارد. جمهوری اسلامی ایران 
ملتزم به مذاکره و میز مذاکره است در این ارتباط 
مسئولانه عمل کرده است و آمریکا اگر مسئولانه 
عمل کند ما به توافق نزدیک می شویم و اگر 
فرافکنی کند از توافق فاصله گرفته است. برای 
حصول توافق باید آمریکا مسئولانه تصمیم بگیرد 
و عمل کند. وی همچنین درمورد اخبار منتشر 
شده مبنی بر عقب نشینی روسیه از توافق نامه 
صادرات غلات و اظهارنگرانی مقامات اروپایی و 
آمریکایی از این تصمیم روسیه گفت: استمرار 
جنگ در اوکراین دارای تاثیراتی در حوزه انرژی 
و تامین مواد غذایی است این بحران صرفا تهدید 
برای کشورهای منطقه نیست بلکه امنیت انرژی 
و غذایی را نیز با خطر مواجه می کند. سخنگوی 
وزارت خارجه در این مورد که به تازگی وزیر 
خارجه آلمان مدعی شده که این کشور و برخی 
از مقام های اتحادیه اروپا در حال بررسی این 
موضوع هستند که سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
را در لیست گروه های تروریستی قرار دهند، 

عنوان کرد: در صورت مبادرت به چنین اقدامی 
باید این اقدام آنها را در ادامه اقدامات غیر سازنده 
و غیر مسئولانه آلمان و این کشورها در ارتباط با 
ایران دانست و این ناشی از ادامه رویکرد غلط آنها 
در ارتباط با دولت و ملت ایران است. سخنگوی 
وزارت خارجه با تاکید بر اینکه سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی نهاد نظامی رسمی جمهوری 
اسلامی است و چنین اقدامی کاملا غیرقانونی 
است، ادامه داد: امیدوارم هم دولت آلمان و هم 
دیگر دولت ها اگر احیانا قصد این اقدام را دارند 
به نتیجه اقدام غیر سازنده خود توجه کنند و به 
صورت خاص منافع دو جانبه خودشان را قربانی 
مصالح سیاسی زودگذر و تصمیمات احساسی 
نکنند. سخنگوی وزارت خارجه همچنین در 
خصوص اظهارات مجدد مقامات غربی مبنی بر 
ارسال تجهیزات نظامی از جمله پهپاد از سوی 
ایران به روسیه تاکید کرد: همان طور که بارها 
گفته ایم ایران صادر کننده سلاح به هیچ طرفی 
از جنگ در اوکراین نیست. ایران مخالف جنگ 
در اوکراین، سوریه، یمن و... است و معتقد است 
که باید برای حل و فصل اختلافات به راهکارهای 
سیاسی متوصل شد. کنعانی در ارتباط با اظهارات 
اخیر رافائل گروسی مدیرکل آژانس بین المللی 
انرژی اتمی در مورد تعامل ایران و آژانس و تاکید 
وی مبنی بر اینکه تهران باید به تعهداتش عمل 
کند، اظهار کرد: قطعا اگر آژانس سیاسی کاری 
نکند ایران معتقد است با رویکرد فنی، مذاکرات 
فنی و کارشناسی بین ایران و آژانس حتما مسائل 
بین دو طرف قابل حل و فصل خواهد بود و ما 
همواره بر این موضوع تاکید داریم که باید آژانس 
و مدیرکل آن از رویکرد سیاسی و سیاسی کاری 

پرهیز کند. 

سخنگوی وزارت امور خارجه: 

منتظر توافق برای تامین منافع خود نمی مانیم
    سپاه یک نهاد نظامی رسمی است

هر لحظه با حملات 
دشمن به پلتفرم های 

داخلی مواجهیم

وزیر ارتباطات گفت: دشمن با 
اقدامات کوری همچون حملات 
توزیع شده«  خدمت  »منع 
و  اجتماعی  ترور  تا   )DDOS (
به  ایرانی  پلتفرم های  تخریب 
جلوه  امن  نا  و  ناکارآمد  دنبال 
است.  ایرانی  پلتفرم های  دادن 
عیسی زارع پور با اشاره به ناکامی 
حملات سایبری متعددی که بر 
زیرساخت های کشور انجام می شود، 
گفت: در بخش ارتباطات و فناوری 
اطلاعات ما هر لحظه با حملات 
دشمن به حوزه های زیرساختی 
مواجه  داخلی  پلتفرم های  و 
هستیم که عموماً با هوشیاری و 
تدابیر بخش های ذیربط با ناکامی 
روبه رو می شوند. وی بر ضرورت 
امن سازی و ارائه طرح »پایداری 
خدمات در شرایط بحران« برای 
و  ارتباطی  زیرساخت های  همه 
خدمات فناورانه مهم کشور تاکید 
کرد و گفت: وزارت ارتباطات از تمام 
ظرفیت های خود برای حفظ حقوق 
پلتفرم های ایرانی و کاربران آنها 

استفاده خواهد کرد.


